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Närvarande Eva Eriksson, Kerstin Forsman, Erling Hägglund, Åke Lundberg, Per Strandberg, Ingrid 

Sundgren, Thomas Wästlund 
 
Fördelning Närvarande + Rune Abrahamsson, Elsy Boman 
 
 
Ordförande Åke Lundberg förklarade mötet öppnat. 
  
Åke presenterade resultatet av den enkät om Fyrmanna som gjordes förra veckan. Totalt kom 17 svar 
in. 
 
På frågan om torsdag var en passande dag svarade 14 att den var bra, 2 föreslog söndag. 
 
Frågan om anmälan och lagsammansättning där flera alternativ kunde väljas besvarades så: 
7 st –  Anmälan parvis med lottade lag utan handicap (som den nyss avslutade serien) 
3 st -  Anmälan parvis med handicap 
10 st - Anmälan parvis med lottade lag med handicap 
1 st -  Anmälan enskilt med lottade lag utan handicap där alla spelare i varje match spelar med de 3 
andra 
 
Frågan om att dela upp lagen i två divisioner vid 8 deltagande lag eller flera alternativt en 
sammanhängande serie fick 5 svar på vardera alternativ och 1 vet ej. 
 
Mötet beslutade att vi även nästa säsong spelar fyrmanna sista torsdagen i månaden, och då med 
handicap. Angående en eller två divisioner återkommer vi till när vi ser antalet anmälda lag. 
 
Åke gör ett förslag till spelprogram för hösten och skickar ut till styrelsen för koll och åsikter. 
Styrelsen beslutade att, förutsatt att det inte krockar med någon annan tävling, ha en Retro-bridge-
tävling lördag 20 oktober. Styrelsen beslutade även att en partävling ska vara i form av Gröna hissen 
och att köra en individuell tävling över 2 spelkvällar. 
 
Städningen diskuterades och styrelsen beslutade att prova att övergå till städning varannan vecka till 
hösten. 
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